
Pjanić: Juventus jest do pokonania
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Miralem Pjanić wierzy, że po stracie kilku kluczowych zawodników i

ostatniej porażce z Udinese, Juventus jest do pokonania w walce o

Scudetto. Bośniak rozmawiał z Roma TV.

 

- Juventus to wciąż wspaniała drużyna. Stracili Andreę Pirlo, Carlosa Teveza i Arturo

Vidala, którzy prawdopodobnie byli jednymi z ich najważniejszych zawodników. Ich

doświadczenie i pragnienie utrzymało drużynę na wysokim poziomie. Te straty są

dla nich ciosem, ale dokonali również bardzo dobrych ruchów w okienku

transferowym. Dzięki temu dalej będą walczyć o Scudetto.

- Dla mnie, Juve jest jednym z największych faworytów do zwycięstwa w lidze, bo

zrobili to cztery razy z rzędu. My musimy dalej próbować się zbliżyć i mam nadzieję,

że w tym roku uda się zrzucić ich z tronu.

 

O Dżeko:

- Edin nie jest tu długo, ale będzie ważnym zawodnikiem i naszą kolejną bronią.

Wprowadzi nas do innego wymiaru gry. Uważam, że z Veroną zaliczył dobry występ.

Czasami były problemy z jego odnalezieniem, bo nie było miejsca, ale znając go, to

nie potrzebuje on zbyt wiele, by umieścić piłkę w siatce. Bardzo chciał wygrać ten

mecz, ale musieliśmy pogodzić się z remisem.

- Jest bardzo zadowolony. Nawet przed jego przybyciem, rozmawialiśmy każdego

dnia. On zapamiętał cały terminarz Serie A, jak tylko został opublikowany! Był

zdeterminowany, by tu przybyć. Chciał Romy.
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